
  Uchwała Nr III/8/2010 

  Rady Gminy  Brzeżno 

 z dnia 29 grudnia 2010 

 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawianie w drodze przetargu nieruchomości 

gruntowych stanowiących mienie komunalne Gminy Brzeżno, na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata. 

 

            Na podstawie art. 18 ust.2  pkt.9 lit. „a” ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                            

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz.U. z 2001r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.) Rada 

Gminy Brzeżno uchwala, co następuje: 

 

      § 1. Rada Gminy w Brzeżnie wyraża zgodę na wydzierżawienie nieruchomości na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata na niżej wymienione działki: 

 117 o powierzchni 3,66 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Brzeżno,  

 243/12 o powierzchni 3,8907 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Brzeżno, 

 12 o powierzchni 1,04 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Słonowice, 

 77/7 o powierzchni 1,4341 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Słonowice, 

 178/1 o powierzchni 1,10 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Rzepczyno, 

 321 o powierzchni 1,19 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Rzepczyno, 

 57 o powierzchni 1,55 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Pęczerzyno, 

 102/2 o powierzchni 0,03 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Więcław, 

 102/3 o powierzchni 1,03 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Więcław, 

 63 o powierzchni 0,3592 ha położoną w obrębie ewidencyjnym Więcław 

 

     § 2. Wydzierżawienie nieruchomości nastąpi w drodze przetargu.  

 

     § 3. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Brzeżno. 

 

     § 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

        Przewodniczący Rady Gminy 

 

                 mgr Andrzej Janas 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                             P r o t o k ó ł   Nr II/2010 

                                                   VI  Kadencji 

                                    z odbytej sesji Rady Gminy Brzeżno 

                                           z dnia  14 grudzień 2010r. 

                                 (sala obrad  Rady Gminy w Brzeżnie ) 

 

 

    Początek obrad w dniu  14 grudzień  2010r.  
- Godz.

  
14

oo 

 

 
   Zakończenie 

- Godz. 16
15 

 

W dniu  14 grudnia 2010 roku w sesji uczestniczyło 15 radnych 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

-osoby zaproszone – lista obecności stanowi załącznik Nr 2 

-sołtysi                    - lista obecności stanowi załącznik Nr 3 

 

 

Ad.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  

 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Janas  otworzył II sesję VI kadencji Rady 

Gminy Brzeżno. W oparciu o przedłożoną listę obecności stwierdził ,że w sesji uczestniczy 

15 radnych , zatem sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

 

Ad.2.Przyjęcie porządku obrad. 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,że projekt porządku obrad radni otrzymali 

w zawiadomieniu o sesji  Zapytał  się czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

 Radny P. Jacek Szablewski zapytał Przewodniczącego Rady dlaczego ta sesja odbywa się 

dzisiaj , kiedy Wójt nie mógł  być   obecny  aby złożyć raport o gminie . 

 Sesję   można zawiesić. 

 Przewodniczący Rady wyjaśnił ,że w  jednym  z  kolejnych  punktów   szczegółowo  

ustosunkuje  się  do  zadanego  pytania  . 

 

   Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie porządku obrad. 

  Za przyjęciem głosowało 10 radnych, przeciw 3, wstrzymało się 2. 

 

Ad.3. Przewodniczący Rady poinformował ,że protokół z poprzedniej sesji był do wglądu  

czy są uwagi lub wnioski do protokołu. Uwag nie zgłoszono. 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.4.Przedstawienie raportu stanie gminy. 

Przewodniczący Rady powiedział ,że raport o stanie gminy powinien być przedstawiony na  

pierwszej sesji . Ustalał  z Wójtem różne terminy sesji , niestety  otrzymał  odpowiedź  ,  że  

wcześniej Pan  Wójt nie zdąży  przygotować sprawozdania  o  stanie    gminy  z  uwagi  

na  wyznaczoną wizytę u lekarza  .  



Wójt napisał pismo w którym złożył protest.   /załącznik do protokołu / . Przewodniczący 

odczytał pismo  , w  którym  szczegółowo wyjaśnił dlaczego  sesja musi się odbyć do            

14 grudnia. /załącznik do protokołu / . 

 W imieniu Wójta raport o stanie gminie przedstawił Pan Jerzy Anielski  Z-ca Wójta. 

który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący  zgłosił wniosek aby raport dostarczyć  każdemu radnemu. 

 

 

Ad.5. Ślubowanie Pana Jerzego Anielskiego  

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego GKW o wręczenie zaświadczenia 

dla P .Jerzego Anielskiego o wyborze na Wójta. 

 Przewodniczący GKW wręczył zaświadczenie . Następnie Przewodniczący Rady 

odczytywał  tekst  ślubowania  , który  powtarzał nowo   wybrany  wójt   Pan J. Anielski. 

Wójt Gminy przedstawił następnie  informację  o swojej dotychczasowej pracy , również 

podziękował za wybór. 

 

Ad.6.Interpelacje i zapytania 

Radna Małgorzata Kędra zgłosiła problem studzienek wodomierzowych, nie wszystkie  

zostały wymienione , woda stoi w studzienkach. 

Pan Wójt J.Anielski powiedział ,że były wymieniane studzienki , część użytkowników 

odmówiła, dzisiaj jest musztarda po obiedzie. 

W tej chwili jest przygotowywany wniosek do sądu o ściągnięcie należności od wykonawcy. 

 

Radny Janusz Raducki przedstawił problem zalegającego  śniegu, drogi  są  nieprzejezdne, 

wystąpił też problem odśnieżania chodników u osób starszych. 

Radna Małgorzata Kędra powiedziała ,że w Koszanowie  jest zasypany chodnik, w miejscu 

gdzie dzieci czekają na autobus szkolny. 

Pan Wójt wyjaśnił ,że każdy mieszkaniec posesji ma obowiązek odśnieżać chodnik przy 

swojej posesji, nie mamy żadnych pracowników, odśnieżamy wszędzie drogi gminne. 

Radny Janusz Raducki nadmienił w sprawie chodnika w stronę Pęczerzyna ,że nie jest 

odśnieżany, dzieci idą do szkoły ulicą, o wypadek nietrudno. 

Radna Leokadia  Nieścieronek powiedziała aby do odśnieżania zatrudnić osoby skazane. 

Pan Wójt wyjaśnił ,że nie możemy zmusić do pracy osoby skazane. 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił  , że w przyszłości problem  ten  powinien być 

załatwiany  pracami  interwencyjnymi   i publicznymi .  

 

Ad.7.Ustalenie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Pana Jerzego Anielskiego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował  ,że radni zapoznali się z rozporządzeniem 

Rady Ministrów dotyczącego płac . Podał  ile pieniędzy pójdzie dla odchodzącego  

Wójta. 

 Zaproponował w imieniu grupy radnych Porozumienie Brzeżno następujące składniki 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Pana Jerzego Anielskiego. 

    wynagrodzenie zasadnicze -  4.500,- 

    dodatek funkcyjny – 1.000 

    dodatek specjalny 20% 

    dodatek stażowy 20% 

W  sumie  będzie  to  kwota   7500  złotych ,  co  nie  jest  małą  kwotą  na  naszą  gminę        

a  zawsze  można   dokonać  zmian  . 

Zapytał czy są inne propozycje. 



 

Radny Tadeusz  Kurażyński powiedział czy p. Anielski nie powinien otrzymać poborów 

ustępującego Wójta. 

Przewodniczący Rady  stwierdził  ,że P. Szeredy urzędował 12 lat i ostatnie  wynagrodzenie 

ustalono  mu  po  takim  okresie  sprawowania  funkcji  .  

 

Pan Jerzy Anielski powiedział ,że nie wie co miała znaczyć ta wypowiedź, a propozycja 

płacowa to najniższa w powiecie, nie jest nowicjuszem, zastępcą był 2 kadencje wiele zrobił, 

dla gminy a płaca o 300 zł. więcej od najniższej to chyba kpina, mówicie o współpracy . 

I za takie pieniądze będzie pracował  ? 

Przewodniczący Rady stwierdzi  ,   7.500 zł. to nie jest mało i  zdumiewa  go  taka postawa .    

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy . 

 

Przewodniczący Rady po przerwie wznowił obrady sesji i po konsultacjach  większością 

głosów postanowiono zwiększyć dodatek funkcyjny o 300 zł.  

Za propozycją głosowało 14 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

Uchwałę  w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy P. Jerzego Anielskiego podjęto 

większością głosów przy 1 wstrzymującym się. 

 

Ad.8. Uchylenie uchwały Nr LII/216/2010 w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy Brzeżno. 

 

 Pan Jerzy Anielski Wójt Gminy poinformował ,że Biuro Prawne Urzędu Wojewódzkiego 

zakwestionowało nam regulamin utrzymania czystości i porządku . 

 Przewodniczący Rady powiedział ,że powinniśmy otrzymać pismo wyjaśniające dlaczego 

uchylamy uchwałę a radca prawny urzędu bardziej powinien przyłożyć  się do 

opracowywania projektów uchwał. 

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

 

                                

Ad.10.Wolne wnioski i trybuna obywatelska 

 

P. Stanisław  Gulbas –Komendant ZG OSP podziękował byłemu  Wójtowi M.Szeredy, który 

nie mógł być na dzisiejszej sesji, za  pomoc dla  organizacji  .  

 

  P. Stanisław Podołowski pogratulował nowemu  Wójtowi  oraz poprosił aby pamiętał            

o wyborcach. 

Tadeusz Pawlikowski –Prezes LOK Brzeżno powiedział że współpraca z byłym Wójtem 

układała się dobrze  .  Wystąpił z propozycją do rady gminy ,  aby radni   zapoznali. 

się z planem  imprez Lok-u .  

 

Pan Zenon Diakun pogratulował radnym  , Przewodniczącemu  Rady i Wójtowi  Gminy 

wyboru.  Poinformował w sprawie odśnieżania dróg powiatowych, że 47 km nie będzie 

odśnieżanych . Nadmienił w sprawie wody , że pojawia się dużo rdzy. 

P.Małgorzata Kędra   zapytała w sprawie odśnieżania drogi do Chomętowa   . 

P. Diakun -  radny  powiatowy – wyjaśnił  ,  że będzie odśnieżona przed autobusem 

szkolnym.   Zarząd dróg nie nadąża, pada śnieg. 

 

   Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne . 

 



  Wobec wyczerpania porządku obrad , Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia sesji. 

 

 

 

              Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Jadwiga Tomaszczuk                                                              mgr Andrzej Janas 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


